

Kun Liang Rittling, MBA
Liaison for Chinese programs
Concordia University Chicago

Ms. Liang-Rittling holds undergraduate and graduate law degrees from Beijing University and People's University of China, as well as MBA from University of Illinois at Chicago. She has extensive banking experiences in China including Senior Manager in Corporate Banking Department, Senior Economist of Foreign Currency Credit Division, Agricultural Bank of China (ABC) which is one of the largest state-owned banks in China and ranked among 500 best corporations in the world by FORTUNE with more than 50,000 branches and approx. 550,000 employees.

Ms. Liang-Rittling is passionate about education. Upon completing her MBA at University of Illinois Chicago, she has devoted her career to educational exchanges as the President of Nicky International Inc for 13 years. She successfully promoted and recruited students for Purdue University Calumet, Illinois Institute of Technology Chicago, Elmhurst College Chicago, McCormack College and Lewis University into China. She designed many training programs with various universities for Chinese teachers. At her current capacity as the Liaison for Chinese programs at Concordia University, Ms. Liang-Rittling helped Concordia University set up a campus in Dalian with over 200 students currently enrolling. Her superb track records of project management and international exchanges experiences topped with her vision and dedication for education and training position her to continue to expand China campus to include Gerontology training and degree education including Ph. D program for Chinese.

Ms. Liang-Rittling has presented at multiple business and educational conferences, and served 12 years on Association of Chinese-American Scientists & Engineers (ACSE) with 6500 members in U.S., and is the current vice president of ACSE. Other than Mandarin Chinese and English, she also reads and speaks German.

梁琨女士毕业于北京大学，并在人民大学获得法律硕士学位。在中国期间，曾担任中国农业银行部门经理，和国外货币贷款分部的资深经济学专员。中国农业银行是全国四个最大的国有银行之一，也是列为世界财富500强企业，在全世界拥有5万

个分支机构及大约55万名员工。

梁琨女士在2002

美国伊利诺伊大学芝加哥分校获得MBA学位后在Nicky国际公司的13年间就任公司总裁职位，致力于专注于教育和国际学生交换事业。她向普渡大学，伊利诺理工大学，艾姆赫斯特学院，

麦克马克学院，路易斯大学成功引荐了大批国内学生接受各项国外的专业培训。作为

针对美国大学的中国部联络员，梁琨女士为美国康考迪亚大学在中国大连设立分校。

目前，超过200名中国学院已经开始就读大连分校。梁琨女士以其卓越的管理才能，

敬业精神，独到的学术眼光，及丰富的国际学生交换的工作经验，又已经开始

在中国拓展新兴的“养老专业”包括老龄学博士学位教育。梁琨女士曾在多种商业和

教育领域大会上演讲。在12年间，服务于包括拥有6500名会员的“旅美中国科学家

工程师专业人士学会”

中，并于目前担任付会长一职。另外，梁琨女士除国语外，还熟练精通掌握英语和

德语两国语言。